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Protokół nr 21/2017 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 29 sierpnia 2017 r. 

 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 1100 dokonał Przewodniczący Komisji p. Patryk 

Kaźmierczak, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy 3 członków Komisji, co stanowi wymagane przepisami kworum,  

w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2017 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 3). 
 

Ad. 1 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2017 r.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I 

półrocze 2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2017 r., informacją o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej  i KCK w Inowrocławiu za I półrocze 2017 r. 

Poinformowała również o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2017 r.  

Przedstawione informacje stanowią załącznik do protokołu XXXII sesji Rady 

Miejskiej z 1 września 2017 r.  
 

 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Marek Słabiński: 

Str. 4 pkt 13 w informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I 

półrocze 2017 r.  jest zapisane zadanie modernizacja budynku przy ul. Kasztelańskiej 

12. Czy to jest budynek należący do Miasta? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Gdyby nie był to budynek miejski nie byłoby to zadanie zapisane.  

 

Marek Słabiński: 

W tej samej informacji na str. 5 pkt 9 i 10 dostosowanie gimnazjów dla młodszych 

dzieci kwoty nie są duże a dostosowanie kosztuje, z czego to wynika? 

 



Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Zostało dostosowane to wszystko co wymagało zmian.  

 

Marek Słabiński: 

Str. 6 tej samej informacji rozdział X pkt 3 termomodernizacja budynku przy ul. 

Rakowicza 93 planowana kwota 3 5814 091, 00 zł. Dlaczego aż tak duża kwota? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

To jest duże zadanie i będzie realizowane z dofinansowaniem 85% z Unii 

Europejskiej.  

 

Marek Słabiński: 

Kwota tej inwestycji jest bardzo duża.  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Kwota jest zapisana zgodnie z kosztorysem jaki został sporządzony.  

 

Marek Słabiński: 

Na str. 14 jest zapisane, że Miasto Inowrocław w I półroczu zawarło 6 745 umów  

o łącznej wartości 53 178 879,47 zł w tym 36 umów powyżej 30 000 Euro na łączną 

kwotę 45 374 948, 18 zł. Szczegółowe informacje o udzielonych zamówieniach 

znajdują się w tabeli, w której jest zapisany przetarg nieograniczony wartość 

11 650 066,00 zł, zamówienie z wolnej ręki kwota 33 231 525, 00 zł.  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Wszystko jest zrobione zgodnie z zamówieniem publicznym.  

 

Marek Słabiński: 

Pani Naczelnik Hopcia na którymś ze spotkań deklarowała, że będzie przebudowana 

ul. Brzechwy, niestety na str. 110 gdzie ujęte są remonty ulic jakie zostały do tej pory 

wykonane, nie ma ulicy Brzechwy. Ale o to dopytam na najbliższej sesji.  

Str. 112 wykonane prace remontowe w Zakładzie Robót Publicznych m.in. 

konserwacja kotłowni  kwota 2 322, 94 zł. Co to za kotłowania, jaka część była 

konserwowana? 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Konserwacja ta dotyczy zapewne kotłowni, która znajduje się w Zakładzie Robót 

Publicznych i dlatego koszt tej konserwacji nie jest duży.  

Na str. 79 jest zapisane, że w I półroczu obsługa długu publicznego kosztowała Miasto 

1 025 337,79 zł.  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tu są podane same odsetki, a do tego należy dodać raty kapitałowe.  

 

Innych pytań nie było przystąpiono do głosowania.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy do przegłosowania przedstawionych informacji.  



 

Kto  jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Inowrocławia za I półrocze 2017 r.? 
 

głosowanie: za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 r.  
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2017 r.? 
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za I półrocze 2017 r. ? 
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ad. 2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Spraw wymagających opinii Komisji nie było.  
 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Nawiązując do pytania p. Słabińskiego dot. przystosowania Gimnazjów do przyjęcia 

uczniów  klas podstawowych, najbliższe dwa posiedzenia Komisji Oświaty odbędą się 

właśnie w dwóch wybranych szkołach, dlatego jeśli tylko pan radny zechce zapraszam 

do wzięcia udziału w tych posiedzeniach. Będzie można zobaczyć na czym polegały 

zmiany.  

 

Marek Słabiński: 

Dziękuje bardzo za informację i za zaproszenie.  

 

Nie spraw bieżących nie było. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji o godzinie 1140. 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

 

Patryk Kaźmierczak 

 

Protokółowała: 

 

Justyna Gaczkowska 


